
Aan: 
Gemeenteraad en College B&W van de Gemeente Landerd 
Kerkstraat 39 
5411 EA Zeeland 
 

 

         Schaijk, 26 september 2019 

 

Geachte leden van de gemeenteraad en college van B & W van de gemeente Landerd, 

Dank U wel dat ik de mogelijkheid krijg om het volgende punt onder uw aandacht te brengen: Ik wil 

graag uw aandacht vragen voor de gevaarlijke en onveilige  verkeerssituaties in  het centrum van 

Schaijk! 

Woensdagmiddag, 4 september 2019, rond 16.15 (op de kerkklok) ben ik in het centrum van Schaijk 

ter hoogte van  DFM bloemen, naast  supermarkt Jumbo aangereden door een auto, die vanuit een 

parkeerplaats achteruit de weg op reed. Ik fietste richting Europaplein.  

Aanvankelijk dacht ik dat het een op zichzelf staand ongeluk was, maar inmiddels zijn er na 4 

september nog meer ongelukken op dezelfde plaats gebeurd. Ik heb op facebook pagina “Je komt uit 

Schaijk, als… “ aandacht gevraagd voor het ongeval.  Als reactie op deze facebook oproep heb ik 

inmiddels al heel veel reacties gehad van inwoners van Schaijk die aangeven dat ook zij dit een hele 

gevaarlijke en onveilige situatie vinden. Ook zijn er andere slachtoffers die aangeven daar eenzelfde 

soort ongeluk te hebben gehad. De medewerkers van DFM bloemen geven ook aan dat er vaak iets 

gebeurd op deze plek, omdat het niet veilig is om hier te fietsen. 

Ik vraag u daarom eens kritisch te kijken naar de inrichting van het nieuwe centrum. Ik ben, samen 

met u, erg trots op dit nieuwe centrum. Het ziet er prachtig uit. Mijn complimenten voor de looks en 

het evenwicht in wonen en winkelen.  

Echter, de auto is koning in dit gebied. De parkeerplaatsen lijken onderdeel te zijn van de weg.  

Auto’s kunnen van veel kanten tegelijk komen en ze rijden er ook vaak (te) hard. Auto´s en fietsers 

gebruiken de weg via het Kapelanieplein als sluiproute.  Auto’s moeten vooral kunnen parkeren en 

rijden, maar er is nauwelijks oog voor de veiligheid van fietsers en voetgangers.  De veiligheid van 

fietser en voetganger zijn duidelijk ondergeschikt.  Voor geparkeerde auto’s is het lastig uit parkeren. 

Als een auto bij de winkels geparkeerd staat en achteruit rijdt, kan de chauffeur pas iets van het 

overige verkeer zien, als deze de naast hem/haar geparkeerde auto is gepasseerd. Dan is het meestal 

te laat. Zeker als een fietser, om welke reden dan ook, kort langs de geparkeerde auto’s moet gaan  

rijden, is er voor de chauffeur van de achteruit rijdende auto geen mogelijkheid om op tijd stil te 

staan. 

Als wethouder van de gemeente Landerd, met in uw portefeuille verkeer, vraag ik u met klem om de 

verkeerssituatie te bekijken en te zoeken naar een mogelijkheid om de situatie te wijzigen. De 

reacties op mijn oproep op facebook benadrukken  dat het gevaarlijk en onveilig is. Er was een 

reactie op facebook, om dit als politiek punt op de agenda te plaatsen van de raadsvergadering, 



vandaar hier nu mijn oproep! Veel reacties op facebook vragen om eenrichtingverkeer voor auto’s. 

Of om het plaatsen van schuine parkeervakken, i.p.v. de rechte vakken die er nu zijn gemaakt. 

Wellicht is een combinatie mogelijk…  U bent hierin expert en ik hoop dat u met uw medewerkers tot 

een veilige oplossing kunt komen!  

Zelf heb ik al een oplossing gevonden voor mijn situatie. U zult mij voorlopig niet meer op de fiets in 

het nieuwe centrum zien fietsen, en als ik weer mag en kan fietsen neem ik de route via de Pastoor 

van Winkelstraat naar huis.  

Graag wil ik op de hoogte gehouden worden van de ontwikkelingen en onderzoeken omtrent de 

onveilige verkeerssituatie in het centrum van Schaijk. 

 

Met vriendelijke groet, 

René Slegers 

 

 


